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Vážení spoluobčané, 

zanedlouho se rozloučíme s rokem 2024 a přivítáme rok 2025. Co 

všechno nás v něm potká? To je otázka. Vzpomeňme na letošní 

rok, který zanedlouho skončí, a zrekapitulujme si ho. Pokračující 

válka na Ukrajině, ceny energií jako na houpačce a všudypřítomné 

zdražování všeho, na co se člověk jen podívá. Tytam jsou jistoty, 

na které jsme si v poslední době lehce zvykli. Některé věci bohužel 

moc neovlivníme. Co však můžeme ovlivnit, jsou vztahy mezi lidmi, 

se kterými žijeme a stýkáme se. 

Končící rok nebyl určitě ve všem jenom špatný. Proběhlo několik 

kulturních a sportovních akcí a každý si určitě přišel na své. 

Vyzdvihnout bych chtěl zejména druhý ročník Čečelovického 

drsoně, kde jsme měli zastoupení téměř ve všech kategoriích. Na 

poslední chvíli se musela pro hojnou účast doplnit i kategorie dětí. 

Je vidět, že máme v dnešní počítačové době v obci i děti, které žijí 

sportem a nebojí se vyzkoušet něco nového a zároveň náročného, 

jako je duatlon. V říjnu proběhla oprava místních komunikací ve 

směru na Lnářský Málkov a k vodárně. Nyní ještě probíhá obnova 

oken a dodatečné zateplení podkroví bytového domu ve školce. 

Před nadcházející zimou bych chtěl občany požádat o trpělivost a 

spolupráci při odklízení sněhu. Jedná se zejména o místní 

komunikace, které udržuje zemědělské družstvo, při vydatnějším 

sněžení nemohou být pověření pracovníci všude včas. Také bych 

poprosil občany, aby neparkovali svá auta před prodejnou a 

hostincem, aby bylo možné odklízet sníh i v těchto místech. Hlavní 

silnici ze Záboří do Čečelovic bude od letošního roku Správa silnic 

udržovat solením a už by snad nemělo docházet ke kalamitnímu 

stavu minulých let. 

Závěrem zbývá jenom popřát klidné a pohodové vánoční svátky a 

do nastávajícího roku 2025 mnoho osobních a pracovních úspěchů. 

 

                                                        Milan Zach 
starosta obce 
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INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU 

 

Přijatá usnesení z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Čečelovice ze 
dne 21. června 2024 

 

1. 0Z schválilo zapisovatele a 

ověřovatele zápisu. 

 

2. OZ schválilo program veřejného 

zasedání. 

3. OZ projednalo a schválilo Účetní 

závěrku obce Čečelovice sestavenou 

k 31. prosinci 2023 s výsledkem 

hospodaření 2 331 629,53 Kč. 

4. OZ projednalo a schválilo Závěrečný 

účet obce Čečelovice za rok 2023 a 

vyjadřuje souhlas s celoročním 

hospodařením, a to bez výhrad. 

5. OZ projednalo nabídky na veřejnou 

zakázku „Čečelovice zateplení 

střešního pláště a rekonstrukce 

střechy + střešních oken domu čp. 

62”. Z důvodu nesplnění podmínek 

zadání veřejné zakázky ze strany 

přihlášených firem OZ rozhodlo o 

vypsání nové výzvy nabídek na 

veřejnou zakázku. 

6. OZ projednalo a schválilo zvýšení 

nájemného v obecních bytech o 8 

Kč/m2 na celkovou výši 48 Kč/m2 s 

platností od 1. července 2024. 

7. OZ přijalo návrh opatření k nápravě 

zjištěných chyb a nedostatků: 

a. Územní celek bude 

postupovat při účtování o 

dlouhodobém hmotném 

majetku dle platné 

legislativy. 

b. Územní celek bude 

postupovat při účtování 

účetních případů 

podléhajících zápisu do 

katastru nemovitostí dle 

platné legislativy. 

8. OZ projednalo žádost o finanční dar 

domovu pro seniory Blatná. 

Schválilo poskytnout dar ve výši        

5 000,- Kč. 

9. OZ bylo seznámeno s rezignací p. 

Tomáše Lávičky na mandát člena 

zastupitelstva ke dni 31. května 

2024 a bere tuto skutečnost na 

vědomí. Zastupitelstvo schválilo 

pověření p. Tomáše Lávičky funkcí 

předsedy komise lesního 

hospodářství a rozhodlo poskytnout 

mu odměnu ve výši        2 000 Kč 

měsíčně od 1. června 2024. 

 

Přijatá usnesení byla schválena 5 hlasy 

OZ. 
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Přijatá usnesení z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Čečelovice ze 
dne 18. července 2024 
 
1. OZ schválilo zapisovatele a 

ověřovatele zápisu. 

 

2. OZ schválilo program veřejného 

zasedání. 

 
 

3. OZ projednalo a schválilo 

dodavatelskou firmu na veřejnou 

zakázku „Obnova oken a dodatečné 

zateplení podkroví obecního 

bytového domu Čečelovice čp. 62”. 

Byla vybrána firma JH — Tesařství 

s.r.o., Radošovice 19, s nabídkovou 

cenou 620 303,78 Kč vč. DPH. 

Zároveň pověřuje starostu obce o 

podepsání smlouvy o dílo. 

4. OZ projednalo žádost Českého 

svazu včelařů Záboří u Blatné. 

Schválilo poskytnout dar ve výši 

5 000,- Kč. 

   

Přijatá usnesení byla schválena 5 hlasy 

OZ. 

 

Přijatá usnesení z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Čečelovice ze 
dne 26. září 2024 

1. OZ schválilo zapisovatele a 

ověřovatele zápisu. 

2. OZ schválilo program veřejného 

zasedání. 

3. OZ projednalo a schválilo veřejnou 

sbírku pro obec zasaženou ničivou 

povodní. Sbírka bude probíhat ve 

dnech 1. října 2024 — 15. října 

2024.  Výtěžek z veřejné sbírky 

bude předán obci Široká Niva. 

 

Přijatá usnesení byla schválena 6 hlasy 

OZ. 

Přijatá usnesení z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Čečelovice ze 
dne 5. listopadu 2024 

 

1. OZ schválilo zapisovatele a 

ověřovatele zápisu. 

2. OZ schválilo program veřejného 

zasedání. 

3. OZ projednalo a schválilo 

příspěvek k veřejné sbírce ve výši 

17.505,- Kč. Příspěvek bude 

společně s výtěžkem z veřejné 

sbírky zaslán obci Široká Niva. 

4. OZ projednalo a schválilo finanční 

příspěvek 20.000,- Kč Charitě 

Strakonice na rok 2025. 
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5. Projednání smlouvy o společnosti 
zadavatelů veřejné zakázky 
„Rekonstrukce průtahu III/1733 v 
obci Čečelovice“. 
OZ projednalo a schválilo znění 
smlouvy o společnosti zadavatelů 
veřejné zakázky „Rekonstrukce 

průtahu III/1733 v obci 
Čečelovice“. 

 

Přijatá usnesení byla schválena 5 hlasy 

OZ. 

Třídit odpad se vyplatí 

Během uplynulých šesti měsíců se nám v naší obci podařilo vytřídit: 

2 036 kg papíru 

1 921 kg plastu 

2 301 kg skla 

155 kg kovu 

47 kg nápojových kartonů 

2 116 kg dřeva 

Tímto jsme do obecního rozpočtu získali 28. 567,- a ještě jsme ušetřili za odvoz části 

směsného komunálního odpadu, za což všem děkujeme. 

 

 

NĚCO MÁLO NA ZAMYŠLENOU… 

Pohybem k čistším zítřkům 

Našel jsem si takovou divnou závislost. Na 

běhání v čisté přírodě. Za posledních deset let 

jsem uběhl asi 7500 km – kolem Čečelovic jsem, 

odhaduji, průměrně 1x týdně uběhl 10 km. 

Řekněme, že jsem se vracel minimálně s 5 kusy 

odpadu. Dříve šlo spíše o PET láhve (1,5 l váží 

40g), igelitové tašky a pytlíky, nyní jsou to 

především plechovky (0,5 l váží 32g ). Vytrvale 

jsou odhazovány spíše krabičky od cigaret než 

obaly od sušenek. Z nápojů se vyskytují 

především piva následovaná energetickými 

nápoji. Řekněme, že z jednoho 

desetikilometrového běhu jsem přinesl 250 g 
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odpadu a pokud jsem kolem Čečelovic naběhal třetinu ze všech kilometrů, pak jsem 

za celé období nasbíral přes 60 kg především tříditelných surovin – kovů (60%), plastů 

(35%), skla (5%) a papíru. 

A protože sám při běhu mnoho nepoberu a děti se mnou běhat nechtěly, udělali jsme 

v posledních dvou letech i pěší „výpravy“ do Záboří – odměnou nám pokaždé byla plná 

kárka, kterou jsme poctivě přetřídili.  

Není to však tak, že v přírodě se povalují nebo poletují jen obaly produktů „denní 

spotřeby“. Častým odpadem, který nezůstává jen podél komunikací, jsou různé plachty 

a síťoviny používané zemědělci. Už dávno se ze zemědělské půdy nevybírají kameny, 

nevybírají se z ní bohužel ani odpady. Další kontaminace se do polí dostávají i vlivem 

údržby komunikací a příkopů podél nich – při mechanickém čištění a sekání 

prováděnými cestáři, kdy odpad z příkopu není nakládán, ale odhazován „o řadu dál“, 

do sousedních luk a polí.  

Která oblast kolem Čečelovic je nejvíce znečišťována? Řada z nás to ví, vždyť máme v 

obci silný cyklistický tým, řadu běžců aj. Primárně se jedná o silnici na Záboří. A ptáte-

li se, jak by to zde vypadalo bez úklidu, vydejte se pěšky ze Slivonic na Komušín.  

Významně znečištěným zůstává samotný les Pětnice především v novém nepřístupném 

nízkém porostu. Ani kaštanová alej však není vyklizená – je zde už desítky let nejen 

záchodová mísa, ale i igelitky se tlejícími potravinami a především množství odpadu za 

oplocením pro dobytek, který je přístupný jen z pastvy.  

Častým odkladištěm je ale i cesta ze Záboří na Mečichov. Nic to tedy není proti cestě 

ze Záboří ke kříži ve směru na Čekanice a odtud oba směry jak na Bratronice, tak 

Jindřichovice. Zde je zřejmé, že odpadky podél silnic vznikají činností někoho z 

místních, plechovky vesměs od piva jsou v prakticky stejných místech a nesou stejné 

logo. Možná že v pohostinství nebo v obchodě by dokázali identifikovat neznámého 

souseda. 

Sbírat odpady podél silnic neznamená jen vyčistit škarpu, ale zabránit uhynutí 

především hmyzu uvíznutím v odpadku. 

K odhození odpadků lákají houštiny, křoviny a hluboké příkopy. Snad to znamená, že 

kdo odhazuje odpad do krajiny, ten si je vědom toho, že se to nemá, a ten odpad 

„skrývá“. Věřím proto, že už brzo nikdo nebude vyhazovat odpadky mimo koše a 

popelnice a ideálně je rovnou roztřídí jako suroviny pro další zpracování. 

Dvakrát ročně – v březnu a září – pod hlavičkou „Ukliďme Česko“ probíhá 

dobrovolnická úklidová akce po celé zemi. Pořádají ji obce, spolky nebo jednotlivci. 

Myslím, že bychom se příští rok měli zapojit a k iniciativě se přihlásit. 

Kdybyste péči o životní prostředí chtěli spojit i s dalším dobrem, běhejte u toho, jezděte 

při tom na kole nebo si jen udělejte „očistnou procházku“. Na čistém vzduchu v 

krásném okolí našich Čečelovic. Ale o pohybu třeba příště. 

text a foto Lukáš Zach 
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NAŠI JUBILANTI 

 

 
 

 

 

 

 

 
Ze statistiky obyvatel  

Věk:  
0-5 6-15 16-25 26-45 46-59 60-69 70-79 80-89 

od - do 

ženy 5 7 8 23 23 13 12 6 

 

muži 3 14 10 22 17 14 9 7 

 

 

celkem 8 21 18 45 40 27 21 13 

 

 

Obec má nyní 193 obyvatel, průměrný věk je 45,4 roku. Nejstarším mužem je pan  

Václav Skolek, který se narodil 16. 5. 1937, nejstarší ženou paní Božena Kalbáčová, 

narozená 10. 10. 1937. 

 

SMUTNÉ UDÁLOSTI 

Dne 13. srpna 2024 zemřel pan Antonín Hakr. 

Dne 18. srpna 2024 zemřel pan Miroslav Reitmajer. 

 

Čest jejich památce a upřímnou soustrast rodinám. 

Oslavenci v měsíci lednu: 

Pan Václav Dušek – 85 let 

 
Oslavenci v měsíci únoru: 

Pan Jarmil Dufek – 70 let  

Paní Marie Kůtová – 75 let 

 
Oslavenci v měsíci březnu: 

Paní Anna Roubalová – 85 let 

Pan Milan Stejskal – 65 let 

 

Oslavenci v měsíci dubnu: 

Paní Jaroslava Skolková – 85 let 

 

Oslavenci v měsíci červnu: 

Pan Bohumil Braun – 65 let 
 

 

Přejeme našim 

jubilantům pevné zdraví 

a hodně spokojenosti 

v osobním životě. 

 



 

7 
 

AKCE V DRUHÉ POLOVINĚ ROKU 2024 

 

Soutěž v pečení prasat 

V sobotu 3. srpna 2024 se 

v Záboří konal již 5. ročník 

soutěže v pečení prasat. 

Zúčastnilo se jí pět družstev 

– stálice obce Bratronice, 

Čečelovice, Lažánky, Záboří 

a letošním hostem byla 

obec Mečichov. 

Již od ranních hodin se 

areál „Pod Lípou“ plnil a 

akce byla s radostí všech 

soutěžících zahájena. 

Letošní počasí přálo a okolo 

poledne byl areál naplněn 

k prasknutí. Ve 14 hodin začala první ochutnávka a všichni jsme měli plné ruce práce. 

Prasátko nám rychle mizelo před očima a u výdejních stánků se tvořily dlouhé fronty. 

Účast byla opět ohromující. Přibližně v 17 hodin byla soutěž ukončena a všichni 

netrpělivě čekali na výsledky. Čekání bylo napínavé a nekonečné, soutěžící začínali být 

nervózní. O to větší radost přišla, když byl tým Čečelovice vyhlášen jako vítězný. Je to 

až neuvěřitelné, ale náš 

tým vyhrál již potřetí. 

Velkou zásluhu na našich 

vítězstvích má mistr 

v nakládání čuníka Jirka 

Červený. Na druhém 

místě skončil zábořský 

tým, třetí se umístily 

Lažánky, čtvrté místo 

letos získala hostující 

obec Mečichov a na 

pátém místě skončili 

soutěžící z Bratronic.  

Velké díky patří i Vám všem, kdo jste nás přišli podpořit. Doufáme, že se nám příští rok 

podaří náš úspěch zopakovat.  
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text Lucie Stejskalová, foto Šimon Stejskal 

 

2. ročník Čečelovického duatlonu (drsoně) 

Druhý ročník „Čečelovického drsoně“ byl 

„bohatší“ o zahraničního závodníka a 

založil tradici putovního poháru. 

S nápadem pořádat v Čečelovicích 

amatérský duatlonový přebor přišla loni 

skupinka tamních nadšenců v čele se 

starostou obce Milanem Zachem a 

bývalým místostarostou Bohumilem 

Braunem. Iniciativu dost dobře možná 

zažehl i fakt, že na Blatensku závodní 

pojetí této sportovní kombinace dosud 

chybí. A pak v Čečelovicích vždycky 

tělovýchovným aktivitám ohromně 

fandili a chodili jim vstříc. A ani tentokrát 

nebylo daleko od slov k činům. Do 

organizace zahajovacího ročníku 

„Čečelovického drsoně“ se spolu s obcí 

Čečelovice a místními dobrovolníky 
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chutě pustily ještě dvě složky - PROSPORT  Blatná a Jednota Orel Strakonice. Všechno 

šlo jako po másle a dobrá věc tak mohla loni v červenci spatřit světlo světa. Zvláštní 

náhodou se na startovní čáru jak loni, tak i letos, 24. sprna 2024, postavil stejný počet 

závodníků - dvacet osm. „ Ona tahle naše akce je ještě takříkajíc „v plenkách“ a teprve 

se vstřebává do veřejného podvědomí,“ poukazuje na „ jepičí existenci drsoně“ jeden 

z místních pořadatelů.   

Vlastenectví s národní vlajkou a hold s obecním praporem 

Na druhém ročníku „Čečelovického drsoně“ nebyla nouze ani o momenty, které 

vháněly každému jedinci slzy 

do očí. Předně se o to zasloužil 

čtrnáctiletý závodník Kiril 

Belikov. Ten zde reprezentoval 

svou rodnou Ukrajinu a povýšil 

tak přebor v Čečelovicích na 

mezinárodní. V cílové rovině se 

jako pravý vlastenec zahalil do 

ukrajinské vlajky a dal důrazně 

najevo solidaritu s těžce 

zkoušenou domovinou. 

Samosebou stejně učinil i na 

stupních vítězů, kde mu jako 

šampiónovi nejmladší 

kategorie patřil po právu zlatý 

vrchol. A tam se zvláštním 

leskem v očích pózoval 

přítomným fotografům a 

divákům, kteří dojati velkými 

gesty čtrnáctiletého Kirila Belikova spustili spontánní potlesk. Tenhle triumf měl a má 

zásadnější význam, než by se někomu mohlo zdát. Jednalo se o jasný a otevřený 

protest proti ruské agresi vůči Ukrajině - takhle se v minulosti protestovalo na 

sportovním poli i v Československu a proti stejnému nepříteli (hokejové mistrovství 

1969)! Každá porážka okupantů, byť mimo bitevní pole a tedy víceméně symbolická, 

je stejně cenná a někdy možná i cennější. Dokáže totiž často zmobilizovat celé národy. 

Vedle ukrajinské vlajky sehrál svou roli na letošním „drsoňovi“ také prapor obce 

Čečelovice. Tím totiž v cílové rovině vítal přijíždějící duatlonisty starosta Milan Zach a 

tak vzdával upřímný hold jejich statečnosti a houževnatosti. 

Být jižanským typem? Může se to hodit! 

Absolvovat druhý ročník „Čečelovického drsoně“ pokládal za svou „stavovskou čest“ 

domácí nadšenec Michal Stejskal (45 let).  Vůbec nic si nedělal z toho, že ve své 

kategorii projel cílovým úsekem jako poslední. „Čas mi ve srovnání s loňskem zůstal 

stejný- nepohoršil jsem se,“ prozrazuje místní sekáč. Jenže loni to ještě stačilo na 

předposlední místo. Oproti ostatním závodníkům měl Michal jednu výhodu: „Já jsem 
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jižanský typ. Tudíž mi současné vedro docela vyhovovalo“, nechává se slyšet. Jinak mu 

prý druhý ročník duatlonu „sedl“ lépe než premiéra: „ Skutečně - letos mi to přišlo 

lehčí! Loni jsem totiž ještě netušil, co tahle „sranda“ obnáší - přepálil jsem start a 

odešly mi totálně nohy (to nohy obyčejně dělají. Jenže jsou prostě situace, kdy by si 

to mohly odpustit). Michal Stejskal není žádné ořezávátko. O tom vypovídá i fakt, že 

letos před odstartováním „Čečelovického drsoně“ ještě pilně pracoval na opravě 

fasády. V pravou chvíli shodil monterky, slezl z lešení a odhodlaně nastoupil k „druhé 

šichtě“. „Běh pro mě tedy znamená hotové utrpení“, podotýká stoprocentní sympaťák. 

„Jinak my jsme ale byli vždycky v Čečelovicích zvyklí se pohybovat. Středeční 

odpoledne si naše parta zarezervovala pro cyklistické výlety. A já dřív hrával volejbal. 

Jinak naše generace si dala dobrovolný závazek vyplňovat „díru“ v manšaftu Sboru 

dobrovolných hasičů. Mimo naší závodní činnost se staráme i o dětské družstvo,“ 

poukazuje na výběr tělesných aktivit v Čečelovicích všestranný „jižan“. 

Benjamínek letošního ročníku 

Zvláštní cenu pro nejmladšího závodníka si letos odnášel domů devítiletý Jáchym Zach 

z Prahy. Kromě toho vybojoval ještě stříbrnou medaili ve své kategorii. Takže premiéra 

mu vyšla na výbornou. „Běžel jsem a jel udržovacím tempem. Chvíli mě bolely nohy, 

ale pak už to bylo v pohodě. Dostal mě jen doubravický kopec, kde jsem musel slézt 

z kola,“ rozjímá srdnatý klučina, kterého cyklistika vyloženě baví a provozuje ji jak 

s rodiči, tak s kamarády. 

 „Čečelovický drsoň“ vzbuzuje sice 

respekt, ale porazit se dá! Nicméně 

každé střetnutí s ním člověka více či 

méně vyčerpá. Tomu se říká čelit 

výzvám. A jim žádný sportovec prostě 

neodolá! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                  

text Vladimír Šavrda, foto Lucie Stejskalová a Irena Zachová             
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Rozloučení s prázdninami 

 

Letní prázdniny utekly dětem opět jako voda. Než jsme se nadáli, tak už šupajdily 

s aktovkami na zádech do školních lavic.   

Jelikož nám předpověď počasí na víkend 

nepřála, museli jsme vymyslet „záložní“ 

plán. V sobotu 14. září 2024 jsme se 

nakonec sešli v sále místního pohostinství a 

zde se rozjelo odpoledne plné zábavy. 

Omezený prostor nikoho nakonec neodradil 

a děti se skvěle bavily. Soutěže v podobě 

stříhání bonbonů, házení míčků, šroubování matiček na šroubky, nošení míčku na lžíci, 

navlékaní korálků, kreslení a mnohé další byly 

dětmi výborně plněny. Samozřejmě jsme 

nemohli zapomenout na nejoblíbenější a 

tradičně hranou „židličkovanou“. Při této 

soutěži chtěl každý skončit na poslední 

„vítězné“ židli. U dětí byla vidět obrovská 

soutěživost. Po každém výkonu je třeba doplnit 

energii. Tu děti doplnily skvělou pizzou z Hoštic 

a sladkou tečkou v podobě zákusku.   

Tímto bych chtěla 

všechny děti moc 

pochválit za jejich 

výkony, pro nás dospěláky byl vítězem každý. A jak už to tak 

bývá, vítěz musí být odměněn. Odměna v podobě 

dárkového balíčku byla pro každého potěchou. Děkuji všem 

dětem, které si přišly odpoledne na plno užít, a doufám, že 

se opět sejdeme na další podobné akci. Dále bych chtěla 

poděkovat všem, kteří se podíleli na organizování tohoto 

dne. 

 

 

 text Lucie Stejskalová, foto Irena Zachová  

  

Testování továrního týmu Toyota Racing 

Ve čtvrtek 3. října 2024 se konalo jednodenní testování továrního týmu Toyota. 

Trať testu byla vybrána směrem na Kátovsko a servisní zázemí se nacházelo na návsi. 

Když jsem na tuto nabídku kývl, viděl jsem v tom hlavně zviditelnění naší obce, a to 

díky účasti osminásobného mistra světa v Rallye Sebastiena Ogiera z Francie. To jsem 
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ale nevěděl, co nás tu čeká za šrumec ráno v den D po 

příjezdu týmu. Naštěstí po zaparkování všech aut se 

situace uklidnila a začalo se za vesnicí testovat. Když 

se na to podívám zpětně, tak naprosto chápu, že 

někteří lidé mohli být naštvaní, jelikož jim to 

zkomplikovalo pohyb po návsi. Zároveň se ale díky 

tomu naše náves objevila ve večerních hlavních 

zprávách na Nově a ČT, což si myslím, že byla pro obec 

dobrá reklama. Jak mi tady řekl jeden 

náš přední soutěžní spolujezdec 

rallye: ,,Nedivte se, je to, jako by sem 

fanouškům fotbalu přijela FC 

Barcelona‘‘. 

 

                                                                                                              

text Milan Zach 

 

Setkání seniorů 

Dne 13. října 2024 si nedělní odpoledne 

zpříjemnili v sále obecní hospody místní 

senioři na svém tradičním setkání. Všechny 

přítomné přivítal starosta Milan Zach a 

popřál všem hezkou zábavu. Jako vždy 

nechybělo dobré jídlo a pití, o které se 

postarali manželé Hruškovi. K tomuto 

posezení patří i hudba, a tak nám pro 

radost zahrál pan Koubek. Kdo chtěl, 

mohl si zatančit a zazpívat nebo jen tak 

posedět. Celé odpoledne vládla dobrá 

nálada, bylo o čem si povídat a na co 

vzpomínat. Účast byla velká, a tak 

doufáme, že se zase všichni sejdeme ve 

zdraví na příštím setkání a že přijdou i Ti, 

kteří letos nemohli.  

text a foto Květuše Zachová 
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Turnaj ve stolním tenisu 

Po půl roce se v sobotu 16. listopadu 2024 konal letos druhý turnaj ve stolním tenisu 

neregistrovaných hráčů. Opět bylo ve víkendovém menu pro někoho nepoživatelné, 

pro mě milované jídlo – plíčky na smetaně. Buď se náš „pinčes“ pořádá kvůli tomuto 

pokrmu, nebo ho hostinský Miloš Hruška vaří právě jen na turnaj. Každopádně se mu 

zase podařily, ale to jsem odbočil.   

Sešlo se nás po sobotním obědě třináct 

hráčů, což bylo příliš na to, abychom hráli 

každý proti každému. Proto jsme se, 

včetně dvou hráček (Táňa Hrušková a 

Radka Cinková), rozlosovali do dvou 

skupin a začalo se hrát. Zápasy probíhaly 

na dvou stolech, takže výsledky 

v tabulkách rychle přibývaly. Ale i tak se skupiny dohrály až v půl páté. Bohužel bylo 

od 18 hodin ještě očkování psů, a tak kvůli nám, pejskařům, jsme upustili od pavouka 

play off a dohráli jsme turnaj systémem první s prvním, druhý s druhým atd.  

Pořadím do 4. místa unavovat nebudu. 

Všichni, kdo jsme se zapojili, víme, jak 

kdo skončil. A jelikož hrajeme pro 

radost, je to i nepodstatné. Vyzdvihnu 

jen medailové boje. Druzí ve svých 

skupinách skončili Tomáš Machovec a 

Václav Tymr, který na své přání hrál pod 

nepublikovatelným pseudonymem. 

Souboj o bronz dopadl lépe pro Václava, 

na Tomáše zbyla pověstná brambora. Pak už 

bylo na řadě finále. Do něj se probojovali ze 

skupin přespolní černý kůň soutěže Václav 

Slezák a možná trochu překvapivě naše paní 

hospodská Táňa. A právě ona dokázala svou 

trpělivou obrannou hrou udolat druhého finalistu 

a vyhrála tak bez jediné prohry celý turnaj.  

Celé odpoledne se neslo v přátelském duchu a 

podle hesla „sláva vítězům, čest poraženým“. 

Doufám, že se zase co nevidět sejdeme za 

zeleným stolem se síťkou. Nejpozději, až bude 

zase na jídelníčku „pajšl“. 

 

text Michal Stejskal, foto Radka Cinková a Milan Zach 
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Vánoční dílna 

Vánoce se blíží mílovými kroky a všichni se na ně připravují, jak jen mohou. Nakupují 

se dárky, které mají potěšit naše 

blízké a připomenout jim, jak je 

máme rádi. Ne vždy však 

potřebujeme k získání dárků plnou 

peněženku.  

V naší vánoční dílně se o tom 

v sobotu 23. listopadu 2024 

přesvědčily děti i dospělí z naší obce. 

Z vánoční dílny pořádané paní Danou 

Stejskalovou a paní Danou Královou si všichni 

odnášeli vlastnoručně vyrobené svícínky, 

originální adventní věnce a vánoční trpaslíky. 

Jako každým rokem se slepovaly a zdobily 

perníkové chaloupky, které měly u dětí velký 

úspěch.  

Příjemně prožité odpoledne a radost v dětských 

očích byla pro pořadatele největší odměnou a 

poděkováním.  

 

                                                                                

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

text a foto Irena Zachová 
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Knihovna  

Rok 2024 se pomalu posouvá ke svému konci, nastal čas chladu, mlh, deště i sněžení. 

Jela jsem autobusem z Blatné a náhle nás sněžení zastihlo, husté, drobné vločky vířily 

a pokrývaly silnici i stromy. Velké vločky padají tiše, skoro důstojně, maminka nám 

vždycky říkala, že „padají sedláci“. Tohle pojmenování si přinesla ze svého kraje, 

pamatovala si ty skutečné sedláky, jedno jaké byl kdo postavy, velký byl svým stavem. 

A ještě jedno její slůvko zmíním. Karásky. Jakmile jsou brambory ve sklepě, dostaneme 

chuť oloupat a nastrouhat brambory a připravit těsto na bramboráky, cmundu či 

vošouchy. My jsme ale doma připravovali a připravujeme a jíme nejraději karásky.   

A když jsem u těch slůvek, k podzimu se mi hodí víření. Vířit může kde co, listí na 

zahradě, prach na ulicích, traktory na polích, myšlenky v hlavě. Nejvíc mi víří myšlenky 

v noci, v tom čase beze spánku žasnu nad jejich množstvím a tématy, naštěstí jich 

většinu zapomenu. I ty, které by stály za zapamatování, bohužel. Měla bych mít po 

ruce zápisník a tužku, jenže – pište potmě a rychle, než myšlenka uteče. Myšlenky za 

volantem je knižní soubor, v němž Marek Eben humorně popisuje, co se mu honí 

hlavou při jízdě autem. 

Vířily i bubny domorodců, jak nás o tom informují cestovatelé, tedy spíš ti starší, třeba 

Jiří Hanzelka a Miroslav Zikmund, Emil Holub. Pavla Jazariová, současná cestovatelka 

a autorka čtivých cestopisů, o bubnech nepíše, zmiňuje se spíš o dopadech civilizace 

na domorodé obyvatele. Zajímavé a někdy smutné čtení. 

Vzepřít se osudu je ale možné. Hrdinka humoristického románu 

Analfabetka, která uměla počítat, je toho důkazem. Rodilá 

Jihoafričanka Nombeko, uklízečka latrín, uprchne ze země a dostane 

se až do Švédska, kde díky svým geniálním znalostem matematiky 

navrhuje jaderné hlavice. Proč ne, všechno lze. 

Knihy Ivanky Deváté jsou zárukou příjemného čtení a dobré nálady, 

několik jich stojí na regále v knihovně, jen vybrat je potřeba. To 

samé platí o knihách irského spisovatele a lékaře Patricka Taylora. 

Má ordinaci v malém městě, zná skoro všechny obyvatele i jejich neduhy a problémy 

a vždy se snaží pomoci. 

Z nového souboru knih ze strakonické Šmidingerovy knihovny 

představuji dvě dětské knihy: Kočkopes Kvído poradí dětem, 

jimž rodiče nedovolují mít své zvířátko, jak ho získat a zlomit 

tak zákaz.  

Kniha Polštářoví podvodníci líčí příběh 

šesťačky Tamary, která zvládne přečíst a 

zapamatovat si jakoukoli knihu. Jenom ji musí dát na noc pod 

polštář a spokojeně spát. Jak vše dopadne, se dozvíte po 

přečtení. 
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Nedílnou součástí knihovního fondu je i naučná literatura – dějiny, umění, cestopisy, 

vaření a pečení, pro děti třeba atlasy zeměpisné i zvířat. 

V půjčovní době knihovny – pátek mezi 16. a 18. hodinou, přicházejí i děti, aby kreslily 

a hlavně stavěly a daly tak průchod své fantazii a šikovnosti. Jejich výtvory jsou 

nápadité a originální. Jenom ty ponorky se moc nedaří, musíme vymyslet jaké materiály 

používat. 

Originální nápady má i krtek či celá parta krtků, která se nastěhovala na náš horní 

konec vsi. Pracují bez oddechu, bez problému dolují podle silnice, ani kamenné zdi jim 

nevadí, proniknou do zahrady, předvedou své nápady a vytrvale pokračují dál. Příklad 

by si z té krtčí projektové kanceláře mohli vzít pražští radní přes dopravu nebo manažeři 

Ředitelství silnic a dálnic. Jejich výsledky práce by byly daleko efektivnější a daňoví 

poplatníci spokojenější. Přes zimu bych krtky ještě nechala u nás, ale tak v březnu by 

je mohli zmíněné úřady odvézt, zaměstnat u sebe a nám by se ulevilo. Všeho moc 

škodí. 

Přeji krásné a klidné dny, podzimní, zimní i jarní, zdraví a spokojenost.  

text Miloslava Reitmajerová 

 

 

Ohlédnutí za uplynulými roky – střípky ze zápisů v kronice  

Doba Vánoc a konce kalendářního roku je časem, ve kterém 

se ohlížíme zpět, vzpomínáme. Proto dovolte, milí čtenáři 

zpravodaje, abych i já Vám nabídla pár vzpomínek na to, co 

se u nás v Čečelovicích událo kdysi. Vybrala jsem některé 

údaje ze zápisů v obecní kronice za dobu posledních dvaceti 

let.  

Rok 2004 byl rokem, kdy naše země vstupovala do Evropské 

unie. Stalo se tak 1. května tohoto roku. Zároveň uplynulo 15 let od listopadových 

událostí na Národní třídě. Václav Havel, klíčová osobnost listopadových událostí, již 

naši zemi nevedl, prezidentem byl Václav Klaus.  

V samotných Čečelovicích bylo započato s výstavbou sociálního zařízení na obecním 

úřadě, pro představu náklady tehdy činily 110.000 korun. Byla prodloužena část místní 

komunikace na Málkov. Vedení obce trápil nízký počet mladých lidí a je nasnadě, že 

jedním z řešení, jak je do obce přilákat, byla a stále je nabídka bytů. Z tohoto důvodu 

začala 10. října přestavba půdního prostoru nad hostincem na byty. Celkový vzhled 

obce se vylepšil vyasfaltováním návsi. Pokračovaly práce v obecních lesích. A opět pro 

představu – brigádnické práce v lesích byly tehdy ohodnoceny částkou 50 Kč/hodinu. 

Co se týče kultury – byly pořádány dva (hojně navštívené) plesy a další kulturní akce. 

Mimo jiné tehdy se ještě pořádala posvícenská zábava.  

Bylo založeno družstvo žen při místním sboru dobrovolných hasičů.  
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V Zemědělském družstvu Záboří došlo ke zrušení chovu prasat a drůbeže. Celková 

nedobrá finanční situace vedla vedení ZD k prodeji majetku – a sice kulturního domu 

U Divišů v Záboří.  

V roce 2004 došlo ke zrušení základní vojenské služby. Posledním sloužícím vojákem z 

Čečelovic se tak stal Stanislav Vyžral. Posledními odvedenci Karel Fučík, František 

Šourek ml. a Petr Švec. 

V tomto roce se v obci nenarodil ani nezemřel žádný občan.  Stav obyvatelstva ke konci 

roku 2004 činil 162 obyvatel.  

Rok 2011 byl pro naši obec významným mezníkem. Uběhlo 600 let od první písemné 

zmínky o obci, sbor dobrovolných hasičů oslavil 110. výročí založení a přiblížil se i 

termín 100 let založení naší školy. Z tohoto důvodu se uskutečnil sraz rodáků a přátel 

obce a proběhly oslavy založení hasičského sboru. Věřím, že mnozí z Vás mají tuto 

událost dosud v živé paměti. Psalo se o ní i v regionálním tisku.  

Největší investiční akcí byla bezesporu výstavba nájemních bytů v čísle 62. 28. října 

2011 proběhla pro zájemce prohlídka nových bytů a vánoční svátky strávily mladé 

rodiny v novém domově.   

Rok 2013 byl rokem, do kterého naše obec vstupovala již s vlastním znakem (ke 

schválení byl předložen v červnu 2012) a obecní vlajkou. 18. března roku 2013 pak 

oficiálně dekret na zmiňovaný znak obce převzal starosta Milan Stejskal z rukou 

předsedkyně Poslanecké sněmovny Miroslavy Němcové.  

V tomto roce byla vyhlášena historicky první přímá volba prezidenta. Volební účast v 

naší obci dosáhla 67,66 %. Obec vstupovala do roku 2013 s přebytkovým rozpočtem. 

Došlo mj. k opravě kaple, na kterou rovněž přispěli ve sbírce místní občané. Uskutečnilo 

se historicky první předvánoční setkání místních důchodců, jehož tradice pokračuje 

dodnes.    

Rok  2014 -  bylo zvoleno nové, devítičlenné zastupitelstvo obce.  

Rok 2016 – došlo k rekonstrukci místního hostince (kromě výčepu a vchodových 

dveřích), jehož interiér už delší dobu neodpovídal požadavkům stávající doby.  V roce 

2016 došlo v obci během krátké doby k více úmrtím a počet zemřelých výrazně 

převyšoval počet narozených.  

Rok 2017 – proběhla jedna z největších akcí v novodobé historii naší samostatné obce 

a tou byla přístavba budovy obecního úřadu čp. 32. Bohužel stavbu provázely těžkosti, 

firma, která výstavbu prováděla, měla finanční potíže, což přispělo k výraznému skluzu  

předávání dokončené stavby. Ke stěhování došlo na konci roku a mnoho místních se 

podílelo na přemístění inventáře, montáži nábytku apod. V obci se narodili 2 občánci. 

Bohužel v roce 2016 – 2017 zemřelo v krátkém časovém sledu 7 občanů (R. Chodová, 

F. Černý, M. Stejskalová, K. Němeček, H. Harášková, F. Šourek, Š. Kružliak).  

Poslední rok, který chci zmínit, je rok 2022. Lidé stresovaní v posledních dvou letech 

pandemií covidu si od roku 2022 slibovali lepší časy. Bohužel hned v únoru došlo k 
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válečnému konfliktu na Ukrajině, který se dotkl i nás. Občany drtil prudký nárůst cen 

energií, potravin a dalšího zboží.  

1. září dosáhla míra inflace 17,2 %. Celková roční inflace byla druhá nejvyšší od 

počátku vzniku samostatné České republiky - vyšší byla jen v roce 1993, kdy činila 20,8 

% (zdroj: Český statistický úřad). Navzdory těmto nepříjemným skutečnostem si lidé 

našli čas na odpočinek, odreagování a zábavu. Největší kulturní akcí bylo 2. setkání 

rodáků a přátel obce uskutečněné dne 4. června 2022. 

V souvislosti s rokem 2022 je třeba zmínit ještě změny ve vedení obce. Zastupitelé v 

čele se starostou obce Milanem Stejskalem delší dobu deklarovali, že chtějí svoji 

činnost ukončit a „předat žezlo“ mladším. Nová kandidátní listina dlouho „visela ve 

vzduchu“ a hrozilo, že by naše obec spadala pod Blatnou. Nakonec se ukázalo, že jsou 

u nás správní a rozumní lidé, ochotní převzít štafetu vedení obce. Na ustavující schůzi 

dne 14. října 2022 byl starostou obce zvolen p. Milan Zach, když předtím získal nejvíce 

preferenčních hlasů – 94 (shodně s Michalem Stejskalem). Ještě vzpomenu jednu 

kuriozitu, která se týká tehdejšího počasí.  14. března byla vidět polární záře. Vzácný 

úkaz trval zhruba 15 až 20 minut.  

Tolik, milí čtenáři, ke vzpomínkám na uplynulých dvacet let. Přeji Vám i Vašim blízkým 

krásně strávený vánoční čas, klid, pohodu. Do roku 2025 přeji především pevné zdraví 

a abychom se nadále setkávali v naší obci v dobré náladě.  

text Alena Honzová 

 

 Hádanka pro tento zpravodaj   

Poznáte, kde se toto místo nachází? 

   foto Alena Honzová 
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Plánované akce v obci 
 

21. 12. 2024 – Turnaj v šipkách 
23. 12. 2024 – Betlémské světlo 
27. 12. 2024 – Turnaj ve stolním tenisu 
28. 12. 2024 – Turnaj ve šňopsu 
29. 12. 2024 – Výroční schůze SDH 
31. 12. 2024 – Oslava Silvestr 
  1.  1. 2025 – Novoroční pochod 
  4.  1. 2025 – Tříkrálová sbírka 
25.  1. 2025 – Hasičský ples (hudba pana Velíška) 
  8.  3. 2025 – Oslava MDŽ 
15.  3. 2025 – Dětský maškarní bál 
  5.  4. 2025 – Turnaj ve stolním tenisu 
19.  4. 2025 – Velikonoční turnaj v šipkách 
20.  4. 2025 – Velikonoční turnaj v šachu 
30.  4. 2025 – Stavení májky a pálení čarodějnic 
31.  5. 2025 – Dětský den 
28.  6. 2025 – Pouťový turnaj v nohejbale 
28.  6. 2025 – Pouťová zábava 
 

 

 

 

 

Upozornění na nové autobusové spojení  

Od 1. prosince 2024 dochází k obnovení přímého autobusového 

spojení mezi Blatnou a Prahou. Jedná se o linku 430416 Pražské 

integrované dopravy a Integrované dopravy Plzeňska. Autobus 

jede po trase Sušice - Horažďovice – Svéradice - Lnářský Málkov - 

Blatná - Čimelice - Praha. Ve všední dny jedou do Prahy dva spoje, 

čtyři spoje o sobotách, nedělích a svátcích. Totožné množství spojů 

jede i v opačném směru z Prahy. Podrobné informace na obecní 

vývěsce.  
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Vánoční pranostiky 

 Lepší Vánoce třeskuté než tekuté. 
 Je-li na Štědrý den východ slunce jasný, urodí se jarní obilí. 
 Je-li na Štědrý večer nebe hvězdnaté, bude rok úrodný. 
 Na Štědrý večer hvězdičky - ponesou vajíčka slepičky. 
 Na Štědrý den před večeří se dává za okno miska s vodou. Zmrzne-li do rána 

a roztrhne-li mráz misku, ztratí se toho roku voda ve studni. 
 Padá-li na Štědrý den večer v noci sníh, urodí se mnoho chmele. 
 Je-li na Štědrý den vítr, bude úroda malá. 
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Příjemné prožití svátků vánočních a pevné 

zdraví v roce 2025 přejí členové 

zastupitelstva obce. 


